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Članom Občinskega sveta Občine Šenčur  

 

ZADEVA: Odgovori na prejeta vprašanja, posredovana s strani občinskih svetnikov: 

Davida Štrajharja, Sebastijana Moharja, Mateja Knifica  in Valerija Grašiča  

 
 
Vprašanje Davida Štrajharja 

Odlok predvideva 136.732,00 eur proračunskih rezerv za boj s covid-19. Zanima 

me za kaj konkretno se namenjajo takšna sredstva? Ali samo za zajezitev 

pandemije ali so rezerve sproščene tudi za popravo posledic pandemije? 

 

Odgovor: 

Ta sredstva se namenjajo za ukrepe, k katerimi se preprečuje množično širjenje nalezljive 

bolezni in sicer: obveščanje občanov, nabava zaščitnih sredstev (zaščitnih mask, oblačil, 

rokavic, dezinfekcijskih sredstev, nabava materialov za prostovoljno izdelavo zaščitnih pralnih 

mask, nabava škropilnic za razkuževanje prostorov. Obstaja tudi možnost, da bo morala občina 

založiti denar vrtcem za plačilo sredstev, katera plačujejo starši.  

 

Dinamiko in višino sredstev je nemogoče predvideti. Omejena pa je uporaba  in sicer se 

sredstva uporabijo do višine 136.732,00 EUR in le za financiranje izdatkov, ki bodo nastali v 

letu 2020. 

 

 

Vprašanja Sebastijana Moharja  

Kaj pomeni soglasje MK za odstranitev Blagnetove hiše? 
Je to mišljeno podrtje v celoti in na tem mestu izgradnja novega objekta? 
 
Odgovor: 
Soglasje Ministrstva za kulturo pomeni, da bomo objekt lahko v celoti odstranili. Predhodno 
mora Zavod za varstvo kulturne dediščine v Kranju podati še soglasje k odloku o preklicu 



odloka, s katerim je bil objekt razglašen za kulturni spomenik. Na tem mestu bo zgrajen nov 
objekt enakih lastnosti kot prej. 

 
Ali bo asfaltirana cesta samo na Bivje ali tudi že zdaj povezana na Cerkljansko 
kolesarsko stezo proti Brniku? Če še ne bo, me zanima kdaj bo? 
Odgovor: 
Asfaltirana je povezava od Beleharjeve do Bivja oziroma do ceste G2-104. Povezava proti 
letališču je v pristojnosti države. Imeli smo predviden sestanek, na katerem bi ponovno 
obravnavali tudi to zadevo, pa je žal zaradi krize odpadel. 

 
Smiselno bi bilo Čistilno akcijo prestaviti na kasnejši primeren čas. Verjamem, da 
to nameravate. Smeti je kar precej po gozdovih. 
 
Odgovor: 
 
KS in VS so že tako imele pomisleke o smiselnosti akcije - premajhna udeležba in neudeležba 
lastnikov gozdov. Kljub temu smo nato šli v akcijo in tudi pripravili vse potrebno. Najprej je 
treba počakati na konec krize, nato pa ugotoviti smiselnost izvedbe, tudi glede na dejstvo, da 
bodo gozdovi že v polnem rastju. Smo pa v tem času naročili Komunali Kranj, da preveri 
možnost odprtja Zbirnih centrov, glavni problem je trenutno odvoz. Pri tem pa žal ponovno 
ugotavljamo, da kar nekaj gospodinjstev še vedno nima ustreznih zabojnikov za ločevanje in 
odvoz odpadkov, kar je tudi naloga nadzora javnega podjetja. 
Ali imate morda pripravljen seznam porabe za kaj se bodo namenjena sredstva 

porabila? Upam in želim si, da teh sredstev vseeno ne bo potrebno uporabiti! 

Me pa zanima kaj bi se zgodilo, v kolikor presežemo omenjena sredstva? 
 

Če se slučajno zgodi scenarij iz občine Šmarje pri Jelšah? Vem, da se ne bo, pa 
vendar. 

 
Morda bi bilo smiselno obrazložiti kako je organizirana CZ v Šenčurju ob tej 
epidemiji, kdo so ključne osebe, da se morda kdo obrne nanje – po potrebi, 
kakšno je sodelovanje z ZD Kranj kakšen je bil odziv prostovoljcev. 

 
Kakšno je sodelovanje z drugimi občinami in nenazadnje opažanje župana in 
občinske uprave kakšen je odziv Občanov Šenčur na sprejete ukrepe države. 

 
Ali je zaznati kršitve oziroma, če je potrebno dodatno ozaveščanje občanov s 
strani svetnikov – kot pomoč občinski upravi. 
  
 
 
Odgovor:  
Ta sredstva se namenjajo za ukrepe, k katerimi se preprečuje množično širjenje nalezljive 

bolezni in sicer: obveščanje občanov, nabava zaščitnih sredstev (zaščitnih mask, oblačil, 

rokavic, dezinfekcijskih sredstev, nabava materialov za prostovoljno izdelavo zaščitnih pralnih 

mask, nabava škropilnic za razkuževanje prostorov.  

Dinamiko in višino sredstev je nemogoče predvideti. Omejena pa je uporaba  in sicer se 

sredstva uporabijo do višine 136.732,00 EUR in le za financiranje izdatkov, ki bodo nastali v 

letu 2020. 

Sestava štaba CZ je objavljena na spletni strani občine. 



Štab CZ  je 18. 3. 2020 pripravil in objavil navodila v zvezi s  preprečevanjem okužbe z virusom 
SARS-CoV-2.  

Prostovoljci so se dobro odzvali na javni poziv CZ (19 prostovoljcev). Pripravljeni so pomagati 

pri izvajanju ukrepov ob morebitnem pojavu koronavirusa v naši občini (dostavo zdravil in 

nujno potrebnih potrebščin obolelim oziroma okuženim osebam ter osebam v samoizolaciji, 

torej osebam, ki morajo biti po odredbi zdravnika oskrbljene na domu.) 

Za varnost prostovoljcev bo maksimalno poskrbljeno, prav tako bo štab Civilne zaščite poskrbel 

za ustrezno zaščitno opremo. 

Tudi dober je bil odziv za šivanje pralnih zaščitnih mask – javilo se je 26 prostovoljk in 
prostovoljcev.  
V Občini Šenčur večjih kršitev predpisanih omejitev ni zaznati. Športne objekte, igrišča in igrala 
občasno nadzoruje tudi policija. Na spletni strani pod koronavirus pa se sproti vnašajo 
obvestila. Za  obveščanje občanov o ravnanju pri epidemiji sta v Šenčurju izobešena tudi dva 
transparenta.  
 

 
Vprašanje Mateja Knifica     

Z odlokom se predvideva poraba sredstev proračunske rezerve do celotne višine 

sredstev sklada proračunske rezerve, to je 136.732 € za financiranje izdatkov 

zaradi zagotavljanja preventivnih ukrepov in odpravljanja posledic epidemije na 

območju Občine Šenčur. 

Odgovor: 
Višino potrebnih sredstev ter dinamiko koriščenja sredstev je nemogoče vnaprej predvideti. 
O  uporabi sredstev proračunske rezerve je župan dolžan obveščati občinski svet Občine 
Šenčur. 
 

Ker sem zasledil, da se tudi po drugih občinah zbirni centri odpirajo in ker se v naši 

občini smeti na veliko kupičijo po gozdovih in drugod, me zanima kako je pri nas?   

Odgovor: 
Odpiranje zbirnega centra je vezano na odvoz odpadkov, kateri zaenkrat še ni zagotovljen in 

zato bo do nadaljnjega zbirni center v Šenčurju kot tudi ostali zbirni centri, vezani na Komunalo 

Kranj, zaprti.  

Informacija z dne 15.4.2020.  

Po zagotovitvi prevzema in odvoza odpadkov iz ZC, sporočamo, da bo Zbirni center Šenčur 

odprt od petka 17.aprila 2020 dalje. 

 

Vprašanje Valerija Grašiča      



Za točko 1 - rezerva za epidemijo, bi vseeno predlagal, da nam župan poda vsaj en 
okvirni plan in razrez stroškov. Dodatno bi predlagal, da naj ovrednoti, kako je s 
časovnico, v sklepu ni nobene časovne omejitve.  
 
Odgovor: 
Dinamiko in višino sredstev je nemogoče predvideti. Omejena pa je uporaba in sicer se 

sredstva uporabijo do višine 136.732,00 EUR in le za financiranje izdatkov zaradi zagotavljanja 

preventivnih ukrepov in odpravljanja posledic epidemije na območju Občine Šenčur, ki bodo 

nastali v letu 2020. 

 

 
Pripravila:  Aleš Puhar  
       Marija Cankar   

      

       Župan 

               Ciril Kozjek  

 
 
 


